
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij geven wij antwoord op de vragen van J. Huisman van SP over het plan van 

Ons Groningen met betrekking tot wijzigingen in de organisatiestructuur van FC 

Groningen. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

De volgende vragen zijn gesteld. 

 

1. Is het college het met de SP eens dat het plan van Ons Groningen de moeite 

van het onderzoeken waard is om de organisatiestructuur van FC Groningen te 

wijzigen om zo een stabielere organisatie te verkrijgen? Zo ja, Gaat het college 

met de initiatiefnemers in gesprek om de 1e stappen te zetten naar wijziging 

van de organisatiestructuur? Zo Nee, Waarom kunt u zich niet vinden in het 

plan en gaat u dit met de initiatiefnemers bespreken? 

Wij hebben kennis genomen van het plan van Ons Groningen. Het plan omvat onder 

andere een aanpassing van de aandelenstructuur, delen van zeggenschap in de 

organisatie van FC Groningen en aanpassing van de governancestructuur van FC 

Groningen als geheel, waarbij Ons Groningen aangeeft dat de positie van de gemeente 

in de structuur afneemt.  

De gemeente is betrokken in de governancestructuur van FC Groningen en deze 

governancestructuur is ontstaan bij de realisering van stadion Euroborg. De 

gemeentelijke betrokkenheid is indertijd ontstaan vanuit direct gemeentelijk financieel 

belang en dat belang is heden ongewijzigd en substantieel. Het belang vertaalt zich in 

de grootte van gemeentelijke leningen aan EuroborgNV in Stadion Euroborg en 

TopsportZorgcentrum, die de Euroborg NV vervolgens verhuurt aan FC Groningen. 

Het uiteindelijke doel van de gemeentelijke betrokkenheid in de structuur is dat de 
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Volgvel 1 

 

gemeentelijke leningen weer worden afgelost en dan wordt de gemeentelijke 

betrokkenheid in de governancestructuur ook beëindigd.   

Vanuit onze rol in de governancestructuur bij FC Groningen, hebben wij geen 

initiërende rol in wijzigingen van de organisatiestructuur bij FC Groningen. Ons 

Groningen zal zich daartoe moeten verhouden met onder andere Stichting 

Houdstermaatschappij van aandelen FC Groningen. Mocht dit leiden tot een voorstel 

aan ons dat toeziet op wijziging van statuten bij bijvoorbeeld voornoemde stichting, 

dan zullen wij dat vanzelfsprekend in behandeling nemen. 

2. Heeft het college vanuit FC Groningen al eens een verzoek gehad om een deel 

van de aandelen te verkopen? Zo ja, wat is hierop de reactie van het college 

geweest? 

Van de stichting Houdstermaatschappij van aandelen FC Groningen heeft ons geen 

verzoek bereikt dat strekt tot vervreemding van aandelen in FC Groningen Beheer 

B.V. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 
 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 


